
LA a j u n t a m e n t EN C O N T R A DELS p^^ demsnar Uli ¡ocs! social 
VEINS 

L'Ajuntament de Montornés del Vallès, 
ha fet cas omis de la voluntat popular acor-
dant d'informar favorablement sobre l'ubica-
ció de rindustria «Transmesa» en el Hoc pro-
¿ s a t . L"acord va ser près en el Pie munici-
pal del passat mes de novembre, on el 
regidor Sr. Mogas va recordar a l'alcalde que 
eñ*̂  la sessió anterior s 'ha via acordar de 
dèmanar l'opinió dels veins de Vilanova de 
La Roca. 

El Batlle, Sr. Jaume Ciurans, no va con-
"sultar eis veins de Vilanova de La Roca, sino 
simplement els caps de familia residents a la 
part del pöble que pertany al municipi de 
Montornés, i va fer-ho a través d una 
eçqiiesta on preguntava: «Interessa l'ubica-
ció d'industries a Vilanova?», «Es perjudica 
el pöble amb la creació de nous llocs de tre-
báli?". A la crida del batlle sols varen assis-
tir-hi 35 dels 78 convocats, i tant sols I va 
o^ntesiar I'enqiiesta. Per la discriminació en 
convocar solament els caps de familia, per 
r^mbigüitat de Jes preguntes, per Tintent de 
dividir el pöble entre els residents a ambdos 
municipis i perqué a Vilanova qui ha decidit. 
han estât els veins reunits en assemblea: la 
pioposta de I'alcaldia va ser rebutjada. 

EL BATLLE NO A C C E P T A LES 
FIRMES D E LA P O B L A C I O . 

^ n contrapartida; i com aquell que agafa 
un atac de rabieta, en la prova mes evident 
de que la voluntat popular no compta per a 
res i de que en pie any 1.976, quan les Corts 
aproven la reforma politica, el consistori de 
Montornés es manté en postures bunkeristes. 
desconeixent el significat del qué vol dir «so-
biram'a popular»; el batlle, a instancia del se-
cretari Sr. Juste no admet les dues centes 
vuiianta firmes que eis veins de Vilanova 
adreçen al consistori. perqué «les fotocópies 
no ténen entrada legal» i tampoc es permet 
de ser llegida la instancia que acompanya les 
signatures, perqué «l'Associació de veins 
que va convocar l 'Assemblea, es en traniit 
de legalització», i per tant, il-legal. 

'A les votacions, feren costat a l 'opinió 
dels veins els regidors Srs. Mogas. Téllez, 
Montéis i Curri Serra. Feren costat a l'alcal-
deels regidors Srs. Saborit. Casañas, Barba i 
Gurrí Tomé; ens varen fer ressó els comenta-
ris del Sr. Casañas, en el sentit que. com que 
de desgràcies ja s'en havien fet prous. no 
venia d'una mes; el regidor Sr. Casañas, viu 
a Barcelona des de fa mes d 'un any. i durant 
aquests temps no ha anat als Plens; eis regi-
dors que fan costat al pöble, ens afirmaren 
que havia estât convocat per decidir les vota-
cions favorablement al batlle. 

L Ajuntament, dones, dona opinio favora-
ble a un projecte, en contra dels veins i sense 
cap tipus de raonament. 

ELS JOVES 
CONVOQUEN EL BATLLE 

Els joves de Vilanova. varen rebre la visi-
ta del batlle de la Roca, el passat dissabte dia 
20 de novembre, el motiu de la qual era de 
fer-li Iliurament de les signatures en soMici-
tut d 'un local social pels joves del poblé. 

Molt temps abans, els joves de Vilanova 
havien llençat una campanya en pro d'un 
local social, sota el lema «Eis joves de Vila-
nova. Voiem local social», amb una gran 
profusió d'addesius i recollida de signatures 
entre el joves. Les signatures varen reco-
llir-se a la plaça major — plaçeta — , on els 
joves havien muntat una paradeta acondicio-
nada amb música, un passat cap de setmana. 

Les 115 signatures de joves vilanovins, 
ens sitúen en un nivell óptim de participació 
jovenil , en una vila que just arriva al miler 
d 'habitants. I. per a fer-ne Iliurament al con-
sistori, va ser convidat el seu représentant 
maxim, a l'acte on assistiren una cinquante-
na de joves. 

Vàren prendre la paraula en nom del 
Centre Jovenil, en Marcel Aguilar, en Josep 
Antoni Gallardo, en Doménec Foms i en 
Xavier Vives; eis quais manifestaren al batlle 
la manca de locals per reunir-se els joves, 
adduint que per Vilanova «fa falta un local 
estable per anar-hi cada dia i per a fer-hi 
-onvivència, una convivència que promogui 
una diversió sana i formativa, que crei un 
esprit de Solidarität i de responsabilitat Í que 
fomenti una capacitat creativa en el jove- . 

Remarcant, mes endavant que «no demanem 
el local simplement prequè el volem, sino 
perqué el necessitem». 

La Comissió Gestora de L'Associació de 
Veins, havia estât convidada a l'acte; en nom 
seu va parlaren Josep Ginestí, qui després de 
manifestar el supon de l 'esmentada Comis-
sió Gestora anvers les reivindicacions jove-
nils, va puntualitzà que «la necessitar d'un 
local social es també extensible a totes les 
entiláis de la vila, dones, Volanova no 
dispossa avui de cap local social, ni pels 
joves ni per ningú i que cal fer els passos 
pertinents per a una ràpida sol-lució del pro-
blema». 

Finalment va parlar el batlle de la Roca, 
Sr. Xavier Raymi, que va manifestar «a la 
meva joventut. patiem els mateixos problè-
mes d 'avui . però encara agreujats, perqué 
llavors ningú ens escoltava», agraint aquesta 
petició «perqué reilexe una necessitai 
col-lectiva», «sovint els càrrecs públics s'ens 
demanen sol-lucions a prolblemes de indole 
purament privât». El batlle va manifestar una 
clara voluntat de cercar soMucions ai proble-
ma, desrpés d 'af imiar que -en el poc temps 
que porto en el càrrec, que ja el començo a 
trobar massa llarg, es la primera peticio de 
caire social, que els joves m'adrecen». 

1, com a cloenda de l 'acte, xampany amb 
porro i gál leles pel nou locai social que pro-
bablement no tardara en arribar. 

D O M E N E C F O R N S 

Eis joves esperan sentats 
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